
Title (en)
Bottle cap with warranty ring.

Title (de)
Flaschenkappe mit Sicherungsring.

Title (fr)
Capsule de bouteille à anneau garantissant la fermeture d'origine.

Publication
EP 0564999 A1 19931013

Application
EP 93105518 A 19930402

Priority
DE 4211992 A 19920409

Abstract (en)
In a plastic cap (1) which can be fitted, in particular screwed, onto a bottle neck, having a tamper-proof warranty ring (3) which is connected via an
intended tearing point to the outer cap surface and, in the fitted-on position of the cap, engages behind a bead or the like constructed on the bottle
neck, projections (6, 8) are provided, which are arranged in sections on the warranty ring, project radially inwards in the direction of the bottle neck
and have at least two different constructions in their cross-sectional geometry (6, 8). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer auf einen Flaschenhals aufsetzbaren, insbesondere aufschraubbaren Kappe (1) aus Kunststoff mit einem über eine Sollbruchstelle mit
dem Kappenmantel verbundenen Originalitätssicherungsring (3), welcher in aufgesetzter Stellung der Kappe eine am Flaschenhals ausgebildete
Wulst oder dergleichen hintergreift, sind am Sicherungsring abschnittsweise angeordnete Vorsprünge (6,8) vorgesehen, welche radial nach innen
in Richtung auf den Flaschenhals vorstehen und mindestens zwei unterschiedliche Ausbildungen in ihrer Querschnittsgeometrie aufweisen (6,8).
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